



من عروض الأزياء إلى المكافآت، أناقتك تُكافأ From Runway to Rewards, Your Style is Rewarded

Terms and Conditions:

1. This offer is valid for QNB customers in Qatar, Saudi Arabia, the United Arab Emirates, Egypt, Iraq, Lebanon, Oman, Turkey, and Kuwait when purchases are made using eligible QNB cards.
2. The discount applies only when the customer enters promo code **QNB15** on the VogaCloset website or app and pays with an eligible QNB card.
3. Only one promo code may be used per purchase, and the promo code cannot be combined with any other promo code.
4. The promo code may be used for multiple transactions.
5. For eligible QNB customers in Qatar, bonus Life Rewards points will be calculated based on the card type used and credited by 31 October 2026.
6. No maximum discount cap applies.
7. The discount applies to all categories except Beauty and Skincare.
8. VogaCloset's return and exchange policy applies.
9. VogaCloset's Terms and Conditions apply.
10. The offer is valid only for purchases made through the dedicated VogaCloset website or app, as specified on the QNB website.
11. There is no cash alternative to the campaign rewards.
12. QNB shall not be responsible or liable for any system failure, product variations or cancellations, additional fees incurred, or the quality of service provided by the partner or its affiliates.
13. QNB shall not be in breach of its obligations or otherwise liable for any failure to continue this offer as a result of a "Force Majeure Event." For the purposes of these Terms and Conditions, a "Force Majeure Event" means circumstances beyond QNB's reasonable control, including, among other things, strikes or other industrial disputes; acts or regulations of governmental or supranational bodies or authorities in any jurisdiction; transport, port, or air disruption; acts of God; hurricanes, tornadoes, or other severe weather conditions; lockouts or other industrial disturbances; war; riots; sabotage; acts of a public enemy; terrorist acts or gang violence; floods; or other natural disasters. In such circumstances, QNB's obligations to eligible customers shall automatically be discharged without the need to provide notice.
14. QNB may, at its sole discretion and without prior notice, change, modify, or cancel any of the terms of this campaign or terminate the campaign without liability.
15. These Terms and Conditions are governed by the laws of the State of Qatar, and the Qatari courts shall have exclusive jurisdiction to hear and settle any dispute arising out of or in connection with this campaign.
16. All other terms and conditions are subject to the Life Rewards Program Terms and Conditions and the applicable partner terms and conditions.

الشروط والأحكام:

١. يسري هذا العرض لعملاء QNB في قطر، والمملكة العربية السعودية، والإمارات العربية المتحدة، ومصر، والعراق، ولبنان، وعمان، وتركيا، والكويت عند الشراء باستخدام بطاقات QNB المؤهلة.
٢. يُطبق الخصم فقط عند إدخال الرمز الترويجي **QNB15** على موقع أو تطبيق فوغا كلوسيت الإلكتروني والدفع باستخدام بطاقة QNB مؤهلة.
٣. يُسمح باستخدام رمز ترويجي واحد فقط لكل عملية شراء، ولا يمكن دمجها مع أي رمز ترويجي آخر.
٤. يمكن استخدام الرمز الترويجي لعدة معاملات.
٥. بالنسبة لعملاء QNB المؤهلين في قطر، سيتم احتساب نقاط مكافآت Life الإضافية بناءً على نوع البطاقة المستخدمة وإضافتها إلى حسابهم بحلول ٣١ أكتوبر ٢٠٢٦.
٦. لا يوجد حد أقصى للخصم.
٧. يسري الخصم على جميع الفئات باستثناء منتجات التجميل والعناية بالبشرة.
٨. تُطبق سياسة الإرجاع والاستبدال الخاصة بفوغا كلوسيت.
٩. تُطبق الشروط والأحكام الخاصة بفوغا كلوسيت.
١٠. يسري العرض فقط على المشتريات التي تتم عبر موقع أو تطبيق فوغا كلوسيت الإلكتروني المخصص، كما هو موضح على موقع QNB الإلكتروني.
١١. لا يوجد بديل نقدي لمكافآت الحملة.
١٢. لا يتحمل QNB أي مسؤولية عن أي عطل في النظام، أو اختلاف في المنتج، أو إلغاء، أو رسوم إضافية، أو جودة الخدمة المقدمة من الشركاء.
١٣. لن يُعتبر QNB مخلصاً بالتزاماته أو ملزماً بمواصلة تقديم هذا العرض إذا حال دون ذلك حدث قوة قاهرة. ويُقصد بعبارة «حدث قوة قاهرة» في هذه الشروط والأحكام، أي ظروف خارجة عن السيطرة المعقولة للبنك، وتشمل على سبيل المثال لا الحصر ما يلي: الإضرابات والنزاعات العمالية الأخرى، أو قوانين أو لوائح أي هيئات حكومية أو وطنية عليا أو سلطات داخل أي ولاية قضائية وأي انقطاع للعمل في أي من وسائل النقل أو في الموانئ أو المطارات، أو حوادث القضاء والقدر، أو الأعاصير، والظروف الجوية الأخرى، والإضرابات، أو غيرها من الاضطرابات الصناعية، أو الحروب، أو أحداث الشغب أو التخريب أو أعمال الأعداء، أو أعمال الإرهابيين أو عنف العصابات، أو الفيضانات أو غيرها من الكوارث الطبيعية. وفي حال وقوع أي من هذه الظروف، يُعفى البنك تلقائياً من مسؤولياته تجاه الأشخاص المؤهلين دون الحاجة إلى إشعار مسبق.
١٤. يحق لـ QNB، وفقاً لتقديره الخاص ودون تقديم إشعار مسبق، تغيير أو تعديل أو إلغاء أي من شروط هذه الحملة أو إنهاءها دون أي مسؤولية.
١٥. تخضع هذه الشروط والأحكام لقوانين دولة قطر، ويكون للمحاكم القطرية الاختصاص الحصري للنظر والبت في أي نزاع ينشأ عنها أو فيما يتعلق بها.
١٦. يتعين الرجوع إلى شروط وأحكام برنامج مكافآت Life بخصوص جميع الشروط والأحكام الأخرى.